
Begrotingsvraag nr. 75

Antwoord op vraag 75: Restafval DP 
Datum: 30-10-2019

Het klopt inderdaad dat inwoners van de gemeente Gemert-Bakel weinig huishoudelijk 
restafval produceren, dit is al sinds lange tijd zo. Gemert-Bakel staat daar niet alleen in, dit 
geldt namelijk voor meer landelijke gemeenten in deze regio. Er zijn echter geen 
aanwijzingen dat de geringe hoeveelheid huishoudelijk restafval tot gevolg heeft dat andere 
afvalstromen (zoals PMD) bovenmatig vervuild zijn. Uit sorteeranalyse en steekproeven blijkt 
bijvoorbeeld niet dat er in Gemert-Bakel meer vervuiling zit in de andere afvalstromen dan bij 
andere Blink-gemeenten. Het lijkt er dus op dat de inwoners uit onze gemeente het gewoon 
goed doen omdat ze weinig afval produceren en het afval dat ze produceren goed 
gescheiden aanleveren. Als kanttekening kan hierbij opgemaakt worden dat er waarschijnlijk 
wel meer afval naar de milieustraat gebracht wordt en  dat de gescheiden inzameling  van 
luiers en incontinentiemateriaal ook van invloed is. 

De procedure over de periode 2011 tot en met 2014 is inderdaad afgesloten, hierover krijgt 
de gemeente geen naheffing of claim meer. Met betrekking tot de periode 2015, 2016 en 
januari 2017 zal de raad later dit jaar met een vertrouwelijke RIN nader geïnformeerd 
worden. 

Datum: 22-10-2019
Raadslid: Toon Coopmans
Partij: De Dorpspartij
Onderwerp: Restafval

Geacht college,

Op pagina 50 van de begroting is te zien dat we in GB zo weinig restafval aanbieden in 
verhouding tot gemiddelde van NL Noord-Brabant en de Peel. Ik vraag me af hoe dit kan.. 
Gooien onze inwoners dit ergens anders weg? Gooien ze het bij plastic afval bijvoorbeeld? 
Verbranden ze dit? Kan me niet voorstellen dat mensen in onze gemeente minder 
verpakkingsafval en dergelijke hebben.

Daarnaast dient de GB mogelijk nog 185.000 te betalen (voorziening getroffen), omdat er in 
de jaren 2015 tot begin 2017 door onze gemeente (en de overige MRE gemeente) te weinig 
KG’s aan restafval is aangeboden dan afgesproken in het contract. Nu beroept de verwerker 
zich op het boetebeding. Voor de periode 2011-2015 is de verwerker in het ongelijk gesteld 
door de rechter, dus daar hoeven we (voor zover ik begrijp) niets meer te betalen of hebben 
we te verwachten. Is er nu nog steeds sprake voor deze jaren over een afspraak over de 
aantal KG’s restafval en zijn hier ook nog boetes over te verwachten??

Mvg Toon Coopmans


